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Ordu Büyükşehir Belediyesi’nin hayvanlar için başlattığı seferberlik hareketi hayvanseverlerden
destek görmeye devam ediyor.

Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Mehmet Hilmi Güler ve ekibine aldığı kararlar ve attığı adımlar
için teşekkür eden hayvanseverler, tüm bunlara rağmen kamuoyunda yanlış algı yaratılmasına
yönelik yapılan girişimlere de cevap verdi.

Hafta sonu uyuz vakalı bir canlının görüntüleri çekilerek kamuoyunda hayvanların aç, sefil,
hasta durumda oldukları ve bakımlarının yapılmadığı gibi bir algı yaratıldığını belirten
hayvanseverler, “ Kesinlikle yansıtıldığı gibi bir durum söz konusu değil. Köpeğin görüntüsü
tedavi süreci yeni başladığında çekilmiş. Her canlı için geçerli olan hastalık durumu, kimi zaman
ölümle sonuçlanabiliyor. Ortada belediyenin herhangi bir ihmali söz konusu değil. Bizler
Altınordu Hayvan Barınağı’nı hayvanseverler ve belediye işbirliği ile örnek hale getirmeyi
amaçlıyoruz. Verdiği sözleri tutarak kısa sürede eksiklerin giderilmesi için girişimlerde bulunan
Büyükşehir Belediye Başkanı Sayın Dr. Mehmet Hilmi Güler’e teşekkür ediyoruz” dediler.

“BELEDİYE YAPACAĞIZ DEDİKLERİ ŞEYLERİ KISA SÜREDE YAPTI”

Yapılacak çalışmalarda belediye ile ortak hareket edilmesi gerektiğini ve eksiklerin hemen
giderilmesinin mümkün olmadığını söyleyen hayvanseverler, “Çalışmalar güzel ilerliyor.
Eksiklerin hemen tamamlanması mümkün değil. Biz gönüllüler olarak hayvanlar için elimizden
geleni yapmaya çalışıyoruz. Hilmi Bey de sözünü vermişti. Bunun neticesinde Samsun
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Veterinerlik Fakültesi ile protokol imzalandı. Bunu da takdirle karşılıyoruz. Altınordu barınaktaki
durum çok iyi değil evet ama hayvanseverler ve belediyenin ortak yapacağı çalışmalarla daha
iyi olacak. Kimse kimseyi kötüleyerek bir yere varamaz. Güzel şeyler olmasını istiyoruz ve attığı
adımlar için Hilmi Güler’e teşekkür ediyoruz. Yapacağız dedikleri şeyleri kısa sürede yaptılar.
Samsun Veterinerlik Fakültesi ile yapılan protokol gibi. Barınakta da iyileştirmeye gidiliyor.
Yapılacak çalışmalarla Altınordu barınağının örnek bir barınak olmasını temenni ediyoruz”
şeklinde konuştular.
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